

cuina bulthaup system b3

atemporalitat i minimalisme

Reconstrucció, rehabilitació i ampliació de la masia Can Calau
a Sant Joan les Fonts.

El projecte d'aquesta cuina bulthaup del system b3, equipada amb electrodomèstics Gaggenau, és una part d'una magnífica reconstrucció, rehabilitació i ampliació de la masia Can Calau dins del parc natural de la zona volcànica de la Garrotxa. L'autora de l'obra és l'arquitecta, Montse Nogués Teixidor. Es reconstrueix l'edificació principal amb parets de maçoneria de pedra existent en el lloc, procedent de l'antiga masia. S'amplia amb un volum adossat, on el disseny es basa en gran manera en els models vernacles locals que transformen a través dels elements la nova materialitat dels detalls per

crear un conjunt de volums contemporanis amb una qualitat abstracta, juntament amb uns interiors banyats de llum i vistes llunyanes. Amb la reconstrucció de l'antiga feixa es redefineix el conjunt edificatori: edificació principal, cabana i l'era amb la bassa d'aigua. La cuina resumeix la filosofia i concepte de la marca. Un espai arquitectònic ubicat al cor de la casa i accessible per la resta d'estances. L'atemporalitat, austeritat i minimalisme d'aquest delicat producte s'integra de manera harmònica amb una arquitectura rústica, amb un entorn rural i amb un objectiu comú: la coherència i qualitat de materials.



Marc Torra_ Fragments.cat



Marc Torra_ Fragments.cat



Le projet de cette cuisine bulthaup du système b3, équipée avec des appareils électroménagers Gaggenau, fait partie d'un magnifique projet de reconstruction, restauration et agrandissement du mas Can Calau, situé dans le parc naturel de la région volcanique de la Garrotxa. C'est l'architecte Montse Nogués Teixidor qui est en charge des travaux. Le bâtiment principal est reconstruit avec un travail de maçonnerie utilisant des pierres provenant de l'ancien mas. Il est agrandi avec un volume adossé, où le design se fonde en grande partie sur les modèles locaux transformés par le biais des éléments, de la nouvelle matérialité et des détails. Cela crée un ensemble de volumes contemporains avec une qualité abstraite, et des intérieurs baignés de lumière et jouissant de vues lointaines. La reconstruction de l'ancienne parcelle permet de redéfinir l'ensemble : bâtiment principal, cabane et espace avec la base d'eau. Le projet de la cuisine bulthaup, conçue par Leopold Bautista, résume la philosophie et le concept de la marque. On peut accéder à cet espace architectural situé au cœur de la maison depuis les autres pièces. L'atemporalité, l'austérité et le minimalisme de ce délicat produit s'intègrent harmonieusement avec une architecture rustique et un environnement rural. Avec un objectif commun : la cohérence et la qualité des matériaux.

The project for this b3 system bulthaup kitchen provided with Gaggenau equipment, is part of a fantastic work at the Can Calau masia inside the natural park of the volcanic area at La Garrotxa. The author of this reform is architect Montse Nogués Teixidor. The main building is rebuilt with existing stones, that come from the former masia. It is enlarged with an attached volume, where design is greatly based on the vernacular local models that transforms through elements the new materiality of details to create a bunch of contemporary volumes with an abstract quality, along with interiors bathed by light and illuminated views. With the reconstruction of the building, the whole bunch is redefined: main edification, cabinet and the field with the water tank. The kitchen resumes the brands philosophy and concept. An architectonic space located at the heart of the house and reachable for the rest of the spaces. Atemporality, austerity and minimalism of this delicate product integrates harmonically with a rustic architecture and with a rural environment with one common goal: coherence and materials quality.

cuina bulthaup system b3, intemporel et minimaliste | Reconstruction, restauration et agrandissement du mas Can Calau à Sant Joan les Fonts.

cuina bulthaup system b3, atemporalité et minimalisme | Reconstruction, réhabilitation et élargement de masia Can Calau at Sant Joan les Fonts.

i **bulthaup Girona**
 C/ Barcelona, 16 - 17002 Girona
 +34 972 41 42 48 - www.lb.bulthaup.com
 Estudi d'arquitectura: Montse Nogués, ammarquitectes
 Fotografia: Marc Torra_Fragments.cat